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                       ROMANIA 

PRIMARIA COMUNEI CRACAOANI 

 

PROCES  VERBAL  

 

          Incheiat astazi  27.12.2017  in sedinta  ordinara a Consiliului local al 

comunei Cracaoani, convocata de primarul comunei prin Dispozitia nr 440 din 

20.12.2017. 

      Sedinta are loc in sala de sedinte  a primariei, participand un numar de 13 

consilieri din 13. Participa  primarul comunei,   secretarul comunei, seful contabil 

al institutiei, functionarul public responsabil de achizitii si consilierul responsabil 

de proiecte.Participa de asemenea in caliatate de invitat seful de post al comunei, 

d-l Rosu Gheorghe.  Presedintele de sedinta, d-l Dascalu Ioan  constata ca este 

indeplinit cvorumul pentru desfasurarea acesteia si  da citire ordinei de zi a 

sedintei. 

1.Proiect de hotarare privind stabilirea impozitelor, taxelor locale si a unor taxe 

speciale pentru anul 2018. 

2.Proiect de hotarare privind  aprobarea  atribuirii in folosinta gratuita si servitute 

catre SC DELGAZ-GRID  S.A.    a unei suprafete de 19,25 m.p. teren apartinand 

domeniului public al comunei reprezentand teren ocupat de fundatii stalpi in 

vederea realizarii unor lucrari precum si aprobarea documentatiei tehnico-

economice pentru investitia „ Alimentare cu energie electrica sistem de alimentare 

cu apa-statie de captare, sat Cracaoani, com Cracaoani, jud. Neamt”. 
3. Proiect de hotarare privind   aprobarea  atribuirii in folosinta gratuita si servitute 

catre SC DELGAZ-GRID  S.A.    a unei suprafete de teren de 2 m.p. apartinand 

domeniului public al comunei reprezentand teren ocupat de fundatii stalpi in 

vederea realizarii unor lucrari. 

4.Intrebari-interpelari 

   Intrucat chiar inainte de inceperea sedintei a venit de la A.N.F.P. aprobarea 

pentru proiectul Planului de ocupare a functiilor publice pentru anul 2018 primarul 

comunei solicita introducerea pe ordinea de zi si a acestui proiect de hotarare in 

vederea aprobarii. Presedintele de sedinta supune la vot ordinea de zi cu aceasta 

completare.  

   Se aproba cu unanimitate a consilierilor prezenti. Se supune la vot si procesul 

verbal de la sedinta anterioara. Se aproba cu unanimitate de voturi. 

     Se trece  la discutarea primului punct inscris pe ordinea de zi: Proiect de 

hotarare privind stabilirea impozitelor, taxelor locale si a unor taxe speciale pentru 

anul 2018. 
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       Ia cuvantul primarul  comunei care prezinta expunerea de motive a proiectului 

de hotarare,  aratand ca initierea  acestuia s-a facut urmare a solicitarii venite din 

partea Biroului financiar-contabil,  prin Compartimentul impozite si taxe. Intrucat 

legislatia permite acest lucru primarul comunei propune ca impozitele si taxele 

pentru anul 2018 sa ramana in cuantumul stabilit pentru anul 2017. Exceptie fac 

taxele percepute pentru autovehicule, unde a aparut o modificare a Codului fiscal 

in vigoare. Ia cuvantul  responsabilul pentru impozite si taxe  al institutiei care  

prezinta raportul de specialitate la acest proiect de hotarare, detaliind continutul 

acestuia. In continuare secretarul comunei  da citire  proiectului de hotarare. Arata 

de asemenea ca cele 3 comisii de specialitate au dat in unanimitate aviz favorabil  

pentru acest proiect.  Presedintele de sedinta invita d-nii consilieri la discutii pe 

marginea acestui proiect.   Ia cuvantul d-l Dogariu C-tin care arata ca la serviciul 

de salubritate taxa perceputa de operator este prea mare in raport cu cantitatea de 

deseuri ridicata. Ar trebui invitati reprezentantii firmei pentru a se stabili un mod 

de calcul a tarifului perceput in functie de cantitatea de  deseuri. D-l primar solicita 

d-lui viceprimar sa se ocupe de aceste aspect sesizate si la sedinta urmatoare sa fie 

invitat reprezentantul firmei de salubritate pentru discutarea acestei probleme. 

    Nemaifiind alte discutii il supune la vot . Se aproba cu unanimitate.  

   Se trece la urmatorul proiect de hotarare:  Proiect de hotarare privind  aprobarea  

atribuirii in folosinta gratuita si servitute catre SC DELGAZ-GRID  S.A.    a unei 

suprafete de 19,25 m.p. teren apartinand domeniului public al comunei 

reprezentand teren ocupat de fundatii stalpi in vederea realizarii unor lucrari 

precum si aprobarea documentatiei tehnico-economice pentru investitia „ 
Alimentare cu energie electrica sistem de alimentare cu apa-statie de captare, sat 

Cracaoani, com Cracaoani, jud. Neamt”. 
  Primarul comunei arata ca a initiat acest proiect de hotarare urmare a solicitarii 

venite din partea Compartimentului urbanism  si cel de proiecte fiind necesare 

acordarea acestei facilitati firmei Delgaz-Grid pentru finalizarea lucrarilor la statia 

de captare a apei potabile pentru satul Cracaoani. 

 Ia cuvantul  responsabilul cu urbanismul   care prezinta raportul de specialitate la 

acest proiect, aratand ca acesta are fundament legal, motiv pentru care recomanda 

aprobarea sa. Secretarul comunei da  citire proiectului de hotarare avizat, favorabil 

de catre cele 3 comisii de specialitate.  Presedintele de sedinta  intreaba daca sant 

discutii sau alte  intrebari. Nefiind supune la vot proiectul de hotarare in forma 

prezentata. Se aproba cu unanimitate de   voturi „pentru” .  
    Se trece in continuare la  discutarea urmatorului proiect de hotarare inscris pe 

ordinea de zi: Proiect de hotarare privind   aprobarea  atribuirii in folosinta gratuita 

si servitute catre SC DELGAZ-GRID  S.A.    a unei suprafete de teren de 2 m.p. 

apartinand domeniului public al comunei reprezentand teren ocupat de fundatii 

stalpi in vederea realizarii unor lucrari. 
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   Ia cuvantul primarul comunei care arata ca a fost initiat acest proiect urmare a 

solicitarii venite din partea Delgaz Grid prin  Compartimentului urbanism al 

institutiei   . Ia cuvantul apoi  responsabilul pentru urbanism  care prezinta raportul 

de specialitate  si proiectul de hotarare avizat favorabil in comisii, aratand ca este 

vorba despre o lucrare de racordare la reteaua cu energie electrica a unei locuinte 

proprietatea unui cetatean din satul Cracaul Negru.  Presedintele de sedinta 

intreaba apoi daca sant intrebari sau discutii pe marginea acestui proiect de 

hotarare. Deoarece nu sant  intrebari presedintele de sedinta  supune la vot acest 

proiect de hotarare. Se aproba cu unanimitate de voturi. 

     Se trece in continuare la un nou punct pe ordinea de zi si anume Proiect de 

hotarare privind aprobarea  Planului de ocupare a functtiilor publice pentru anul 

2018. 

     Ia cuvantul primarul comunei care arata ca inainte de inceperea sedintei de 

astazia sosit din partea ANFP acordul favorabil pentru proiectul Planului de 

ocupare a functiilor publice pentru anul 2018  inaintat ca ceva timp in urma acestei 

institutii in vederea avizarii. Este si motivul pentru care a propus introducerea pe 

ordinea de zi a acestui proiect de hotarare.   Ia cuvantul secretarul  comunei care 

prezinta raportul de specialitate la acest proiect de hotarare, detaliind continutul 

Planului de ocupare al functiilor publice pentru anul 2018. Presedintele de sedinta 

intreaba dca sant discutii pe marginea acestui proiect de hotarare.  Nemaifiind alte 

discutii pe marginea acestui proiect  presedintele de sedinta il supune la vot. Se 

aproba cu unanimitate de voturi. 

     Se trece la la ultimul punct   inscris pe ordinea de zi: intrebari- interpelari. 

      D-na Homorozan Elena arata ca daca in privinta curateniei s-a mai facut cate 

ceva, din punct de vedere estetic centrul comunei a ramas mult in urma. D-l primar 

arata ca a discutat  de mai multe ori aceasta problema cu viceprimarul comunei si 

cu administratorul public pentru a rezolva si aceasta problema. Deoarece lucrurile 

se misca destul de greu promite ca se va ocupa personal  de aceasta problema. 

   D-l Stacescu propune  achizitionarea unor camere video autonome pentru  a 

putea supraveghea mai bine domeniul si spatiul public in vederea identificarii celor 

care produc distrugeri ale bunurilor publice. D-l primar arata ca se are in vedere 

acest aspect si la aprobarea bugetului pentru anul viitor se va urmari si 

achizitonarea de noi camere video. 

  D-l Adascalului Costel solicita punerea de sort pe sectorul neasfaltat al drumului 

comunal DC 165 deoarece s-a deteriorat si se circula destul de greu. D-l viceprimar 

arata ca se va rezolva problema in cel mai scurt timp.  
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          Nemaifiind alte probleme de discutat d-l  primar multumeste pentru 

colaboare d-lor consilieri si spera ca anul 2018 sa aduca mai multa bunastare 

pentru intreaga comunitate. Ureaza tuturor La multi ani ! 

         Presedintele de sedinta multumeste tuturor pentru prezenta si declara inchise 

lucrarile sedintei. 

        Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal. 

 

     PRESEDINTE DE SEDINTA                                    SECRETAR 

             DASCALU  IOAN                                      URSACHE   FLORIN 
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